
Styremøte 05.07.2017

Tilstede : Adeline , Stine Marie, Annfrid, Christine, Linn og Beate

Saksliste 
Godkjenning av forrige referat

– Godkjent

Godkjenning av referat kjappere etter styremøter
– Forsøker å legge ut referater fra styremøter på hjemmesiden raskere.

Vipps
-Klubben har fått vipps som kan brukes i forbindelse med utstillinger. 

Nordisk
- Dersom det ikke blir muligheter for å holde nordisk møtet gjennom skype, kan Adeline dra for å 
representere NMK. 

Utøy og sopp på utstillinger
- Diskuterer hva som kan gjøres for å forbedre rutiner ang dette. Alle oppdrettere har fått de etiske 
retningslinjene som NMK har og bør ta ansvar og være ærlige. Har man syke dyr hjemme, drar man
ikke på utstillinger for alle er behandlet og friske. Det er ikke flaut å få utøy, dette kan skje 
innimellom, og det viktigste er behandling og deretter karantene til alle er friske for å få en stopp på
smittefaren. 

Registreringssystem
- Ikke noe fremgang i det siste, styret må finne noen som kan hjelpe til med dette. Vi undersøker 
hva slags system de andre klubbene bruker og om det er mulig å få kjøpt noe lignende.  

Datamaskin til registrator
-Registrator skal skaffe datamaskin , har fått budsjett av styret. 

Oppdretterprøve-plagiat
- Styret gjør oppmerksom på at det ikke er forventa at søker skal kunne svare på alle spørsmål uten 
å bruke kilder, men en viss evne til selvstendig refleksjon i svara ønskes. Å ikke vise til kilder i det 
heile tatt oppfattes som plagiat og fører til stryk. 

Prisøkning på stamtavleregistrering
-Registrere 1 dyr : 15 kr
Registrere 3 el fler fra samme kull : 10 kr
Gjelder fra 01.09.2017. 
Kommer info om dette på hjemmesiden . 


